

JBK6系列机床控制变压器

产品名称	JBK6系列机床控制变压器
公司名称	北京奥恒达电气设备有限公司
价格	.00/台
规格参数	应用范围:控制 品牌:奥恒达 型号:JBK6
公司地址	北京市通州区台湖镇永隆屯村委会东300米
联系电话	13911292558 13910260828

产品详情

应用范围	控制	品牌	奥恒达
型号	JBK6	频率特性	低频
电源相数	单相	铁心形状	E型
冷却形式	干式	防潮方式	开放式
冷却方式	自然冷式	电压比	1:1(V)
效率()	50-60	额定功率	0.04-300(KVA)

一、用途

jbk6系列控制变压器是我公司引进国外最新变压器系列，在jbk5控制变压器的基础上，开发出新一代变压器，jbk6控制变压器外形尺寸、安装尺寸、适用场合与jbk5控制变压器等同，jbk6变压器具有jbk5变压器一系列优点外，还具有以下特点：

- 1、接线端子更加方便、牢固。
- 2、带短路与热保护装置，使用更可靠。
- 3、变压器绝缘材料采用外国材料，绝缘性能更稳定。

use

the jbk6 series control transformer introduces the overseas newest transformer series in our company, controls the transformer in jbk5 in the foundation, develops the new generation of transformer, the jbk6 control transformer external dimensions, installation size, the suitable situation and the jbk5 control transformer identity, the jbk6 transformer has not only jbk5 transformer a series of merits, but also following characteristic:

1st,the terminal block is more convenient, is reliable.

2nd,the short circuit and the superheat protective device, the use are more reliable.

3rd,the transformer insulation material uses the foreign material, the insulating ability is more stabilized.